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کرمان؛ امروز چهارشنبه در حسینیه ثارالله 

مراسم ویژۀ سالگرد شهدای 
خدمت برگزار می�شود

گروه جامعه: مراســم گرامیداشــت شــهادت شــهید 
جمهور و شهدای خدمت از ۲۴ اردیبهشتماه در دو 
بخــش محتــوایی و آیینی در اســتان کرمان آغاز شــده 

است و به مدت یک هفته ادامه دارد.
رئیــس شــورای هماهنگــی تبلیغات اسلامی اســتان 
کرمان با اعلام این خبر گفت: »مراسم یادواره شهدای 
گمنــام و شــهدای خدمــت روز ۳۰ اردیبهشــتماه در 
دانشگاه آزاد اسلامی با سخنرانی حجتالاسلام کاظم 

صدیقی )امام جمعه موقت تهران( برگزار میشود«.
حسیــن انجمشــعاع افــزود: »ویــژه برنامــۀ محــوری 
ســالگرد شــهدای خدمــت و شــهید آیــتالله رییســی 
چهارشنبه ۳۱ اردیبهشتماه ساعت ۹:۳۰ در حسینیه 
ثارالله شــهر کرمان و با ســخنرانی سید محمدحسینی 
معــاون پارلمانــی شــهید جمهــور و اجــرای برنامههای 

فرهنگی و هنری برگزار میشود«.
بــه گــزارش ایرنــا کرمــان، وی ادامــه داد: »در تمامی 
شهرســتانها و برخی روستاهای استان کرمان مراسم 
و برنامههــایی برای بزرگداشــت شــهدای خدمت اجرا 

میشود«.
وی بیان کرد: »در بخش آیینی بخشی از فعالیتهای 
سالگرد شهادت شهدای خدمت توسط مردم و بخش 
دیگــری نیز توســط دســتگاههای اجــرای در حال اجرا 
کنون، مراســم یادواره شهدای  اســت. در این بخش تا
خدمت در تکیه فاطمیه، مســجد گنج و زورخانه بین 
المللی شهید لنگری در این هفته برگزار شده است«.

انجمشعاع در بخش دیگری از سخنانش اظهار کرد: 
»به مناســبت ســالگرد و بزرگداشــت شــهدای خدمت 
ستادی به ریاست استاندار و دبیری شورای هماهنگی 
تبلیغــات اسلامی کرمان شــکل گرفــت و برای محلات، 
مســاجد و هیاتهــای مذهبــی در ۲ بخــش آیینــی و 

محتوایی برنامههایی تنظیم شده است«.

کرد؛ ح  وزیر نیرو با اشاره به کمبود برق مطر

گذاری در برق از سال  سرمایه�
97 صفر است!

گــروه اقتصاد: وزیر نیرو گفــت: »در حال حاضر ۱۳ 
درصد میزان ظرفیت نیروگاهی کشــور برقآبی اســت 
که پاشــنه آشیل ما شــده است. بیآبی موجود ضربۀ 
خــود را بــه ما وارد کــرد و نیروگاههای برقــی ما از مدار 

تولید خارج هستند چون آب نداریم«.
عبــاس علیآبــادی افزود: »کشــور ما از نظر شــدت 
مصــرف انــرژی وضعیــت خــوبی نــدارد. طبــق گزارش 
، ایران رتبۀ  اســتاندارد بینالمللی در میان ۴۶ کشــور

نخست در شدت مصرف بالای انرژی دارد«.
وی با بیان اینکه ما در ۲۲ ســال گذشــته خاموشی 
گســترده نداشــتیم، ادامــه داد: »بعضــی از روزهــا بــه 
توصیــۀ همــکاران مجلس، اختیــارات را به اســتانها 
گــذار کردیم و برخی از اســتانها به توصیهها عمل  وا
نکردند و ما داشــتیم شــبکه را از دســت میدادیم اما 
در حال حاضر خوشبختانه وضعیت را کنترل کردیم«.

وزیر نیرو همچنین بیان کرد: »طی ۱۱ سال گذشته 
بــا پیــک تقاضــا مواجه شــدیم و عمدۀ مشــکل ما در 
گذاری در حوزه  اینجا است. از سال ۱۳۹۷ که سرمایه
بــرق، صفــر شــده اســت. برخی از اســتانها بــه دلیل 
دمــا و برداشــتهای غیــر مجــاز و … افزایش تقاضای 

عجیب داشتند«.
گــزارش ایســنا، ۲۹ اردیبهشــتماه در همایــش  بــه 
رفــع  و  ملــی  توســعه  صنــدوق  توســعه؛  حکمرانــی 
ناترازیهــا در بخــش دیگری از اظهاراتــش بیان کرد: 
»در بعضــی از صنایــع با این مشــکل مواجه هســتیم 
کــه کالای تولیــدی آن بسیــار کمتر از یارانهای اســت 

کنند«. که دریافت می

 : وزیر کشور

کرمان  حضور اتباع غیرمجاز در 
بیش از میانگین کشوری است 

گروه جامعه: وزیر کشور که ۲۶ اردیبهشتماه 
به کرمان سفر کرده بود، با اشاره به وضعیت اتباع 
غیرمجــاز در کرمــان گفت: »موضوع اتباع یکی از 
محورهای اصلی ما در این سفر است. بارها اعلام 
کردهایم که اولویت اول ما بازگشت اتباع غیرمجاز 

به کشورشان است«.
که در حال حاضر  اســکندر مومنی با بیان این
کشــور  در  غیرمجــاز  تبعــۀ  میلیــون  دو  حــدود 
حضــور دارنــد کــه باید بــه کشــور خــود بازگردند، 
افزود: »متأسفانه در استان کرمان، حضور اتباع 
غیرمجاز حتی بیش از میانگین کشــوری است و 

این موضوع نیازمند توجه ویژه است«.
شــغلی  »فرصتهــای  کــرد:  خاطرنشــان  وی 
زیــادی توســط اتبــاع اشــغال شــده و یارانههــای 
آنهــا  صــرف  فعلــی  شــرایط  در  قابلتوجهــی 
میشــود. امیدواریــم با بازگشــت به کشــور خود، 
بتواننــد بــا اتکای به تلاششــان، سرزمینشــان را 

کنند«. آباد 
 ، کشــور وزارت  اطلاعرســانی  مرکــز  گــزارش  بــه 
کیــد بــر روابــط تاریخــی،  مومنــی همچنیــن بــا تأ
فرهنگی و دینی جمهوری اسلامی ایران با کشور 
همسایه، افغانستان افزود: »ما مشترکات زیادی 
داریم، اما واقعیت این اســت که کشــورمان توان 

پذیرش این تعداد مهمان را ندارد«. 
 

کرمان و راور: حسن�پور، نماینده 

پروژه�های نیمه�تمام 
تعیین�تکلیف شود

گــروه اقتصــاد: نماینده مردم کرمــان و راور در 
مجلــس بــا ابــراز نگرانــی از وضعیــت منابــع آبی، 
کرمــان بحرانــی  گفــت: »شــرایط آب در اســتان 
در  اردیبهشــت   ۲۶ حســنپور  شــهباز  اســت«. 
جلســۀ شــورای اداری کرمــان کــه با حضــور وزیر 
کشــور برگــزار شــد، از وضعیــت نامناســب نیروی 
انســانی نیــز انتقــاد کــرد و افــزود: »امــروز کرمــان 
گــر  در حــوزۀ نیــروی انســانی متضــرر میشــود و ا
بیعدالتی در پرداختها و شرایط کاری برطرف 
نشود، استان در آینده با کمبود نیروی متخصص 

روبهرو خواهد شد«.
وی همچنین خواستار تعیینتکلیف پروژههای 
کل  اداره  گفــت: »ســاختمان  نیمهتمــام شــد و 
آموزش و پرورش کرمان پس از گذشــت ۲۸ ســال 
هنــوز بــه بهرهبرداری نرسیــده و پروژۀ کمپ ترک 
اعتیاد در کبوترخان نیز بیش از ۱۸ سال در انتظار 

تکمیل مانده است«.
کرمــان، حســنپور در بخش  گزارش ایســنا  بــه 
کید بر اهمیت حس  دیگری از سخنان خود با تأ
امنیت بیان کرد: »احساس امنیت از خود امنیت 
مهمتــر اســت و در اســتان کرمــان این احســاس 
وجود دارد«. وی با اشاره به اقدامات انجامشده 
به دســتور وزیر کشــور در حمایــت از کارآفرینان، 
یــادآور شــد: »کرمــان در حــال تبدیلشــدن بــه 

کارآفرینان است«. بهشت 
وضعیــت  مجلــس  در  راور  و  کرمــان  نماینــده 
کننــده خواند  راههــا و خطــوط ریلی را نیــز نگران
و خاطرنشــان کــرد: »در حــوزۀ جادهای، اســتان 
کرمــان بالاتریــن آمــار تلفــات را دارد و وضعیــت 
جادهها و ریل نیز حتی بدتر است؛ این موضوع 
در بــدو ورود بــه حوزۀ اســتحفاظی اســتان کاملاً 
محسوس است«. وی در پایان خواستار رسیدگی 
به وضعیت قطعی برق چاههای کشاورزی شد و 
اظهــار کــرد: »بــرق چاههای کشــاورزی گاه بیش 
از شــش ســاعت قطــع میشــود. انتظــار داریــم 
تصمیمی اتخاذ شــود تا این قطعیها به کمتر از 

دو ساعت کاهش یابد«. 

خبر کرمان: خبر استاندار 

اجازه گسترش حاشیه شهر کرمان را نمیدهیم

گــروه اقتصــاد: اســتاندار کرمان با اشــاره 
به موضوع برخورد با معضل حاشیهنشینی 
در شــهر کرمان گفت: »همیشه خودمان را 
محدود به مســائل قانونی کردیم و از سوی 
دیگــر وظیفــه و مســئولیت قانونــی که برای 
جلوگیری از تعرض به اراضی ملی یا ساخت 
و ســاز در مناطق خارج از محدودۀ شــهر و 

روستا بوده؛ انجام نشده است«.
شــورای  جلســۀ  در  طالبــی  محمدعلــی 
کــه حاشیه  کیــد بر این مســکن اســتان با تا
شهر کرمان باید مدیریت شود، افزود: »چه 
کســی میخواهد ساخت و سازهای زیادی 
کــه در ایــن مناطــق صــورت گرفتــه را جمع 
کند؟ شــاهد اتفاقی هســتیم کــه اصلا نباید 

رخ میداده اســت و الان باید به آن سامان 
داده و اجازه گسترش به آن را ندهیم«.

وی یادآور شد: »در حال حاضر گروههای 
میخواهنــد  شــهر  حاشیــۀ  در  مختلفــی 
مســائل اجتماعــی را مدیریــت کننــد، اما تا 
کــه ظاهــر درســت نشــود؛ نمیتوان  زمانــی 
کــرد. ظاهر  عمــق مســائل اجتماعی را حل 
کی و برق و آب  مسئلهآفرین است، کوچۀ خا
کند«. غیرمجاز مسئلۀ اجتماعی ایجاد می

اســتانداری  عمومــی  روابــط  گــزارش  بــه 
کــرد: »در  کرمــان، طالبــی همچنیــن بیــان 
و  روســتاها  محــدودۀ  بــه  زمیــن  الحــاق 
، نیازمند  ســاماندهی نقاط حاشیهای شهر
همــۀ  بیــن  منســجم  و  مشــخص  برنامــۀ 
دستگاههای اجرایی و دستگاههای نظارتی 

هستیم«.
وی ادامه داد: »تصویر من این است که 
گانه این موضوعات نمیتواند  پیگیری جدا

آنچه را مدنظر است؛ به وجود آورد«. 

کرد؛ ح  کرمان مطر شهردار 

پروژۀ فاضلاب طی ۲9 سال ۶۰ درصد پیشرفت داشت!
گروه جامعه: شــهردار کرمان با یادآوری 
اینکــه شــرکت آب و فــاضلاب از ســال ۷۵، 
شبکۀ فاضلاب را در شهر کرمان شروع کرد 
و قرار بود تا ســال ۸۳ اجرای این شــبکه را 
به پایان برساند، گفت: »اما شبکۀ فاضلاب 
، هنــوز بــه ۶۰ درصــد هــم نرسیــده و  شــهر
معطلماندن آسفالت برخی معابر، بهدلیل 

عدم اجرای فاضلاب است«.
مردمــی  دیــدار  در  تویســرکانی  محســن 
شــهرک  امیرالمومنیــن)ع(  مســجد  در 
»پانصددســتگاه« با بیان اینکه شهرداری 
کرمــان، ۲.۵ میلیــون مترمربــع از معابــر را 
در ســال گذشته آســفالت کرد، افزود: »اما 
، ازجمله معابر پانصددستگاه،  برخی معابر
بهدلیل عدم اجرای فاضلاب معطل مانده 
کــه مطرح  گر مــواردی را  اســت، بنابرایــن ا

شــد، بدانیــم راحتتــر میتوانیــم پیگیری 
گــزارش کرنــا، وی در ادامــه به  کنیــم«. بــه 
کــرد و بــا  مشــکل روشــنایی معابــر اشــاره 
گاهی و  بیــان اینکه هر شــهروند باید یک آ
شــناخت اجمالی در حوزه وظایف هر یک 
از دســتگاههای خدمترســان در شــهرها 
کرد: »بهعنوان مثال،  داشته باشد، اظهار 
شــهروندان بایــد بداننــد متولی روشــنایی 
، شــرکت توزیــع نیــروی برق اســت و  معابــر
پیگیــری  دســتگاه  آن  از  را  خــود  مطالبــۀ 
کنند«. شــهردار کرمان، از اعضای شــورای 
اسلامی شهر کرمان درخواست کرد مدیران 
ســایر دســتگاههای خدمترســان را هــم 
در ایــن جلســات مردمی بیاورنــد، تا مردم 
گری کنند. وی با بیان اینکه بودجه  مطالبه
شــهرداریها با دیگر دستگاههای اجرایی 

متفــاوت اســت و شــهرداریها خودشــان 
باید درآمدزایی داشته باشند، خاطرنشان 
کرد: »این درآمد از محل پرداخت عوارض 
بنابرایــن،  و  میشــود  تأمیــن  شــهروندان 
هرکــدام از مــا بهعنــوان یــک شــهروند، در 
گری از دستگاهها، باید با خود  ازای مطالبه
فکــر کنیم کــه آخرینبار چه زمانی عوارض 
کردهایم؟«. تویســرکانی با  خود را پرداخت 
بیــان اینکــه شــهرداری کرمان تنهــا یکی از 
پنج دســتگاهی اســت که برای جمعآوری 
متکدیــان، وظیفــه دارد، گفت: »تمام این 
پنــج دســتگاه بایــد بــه کمــک هــم بیاینــد 
گــری نداشــته  تــا پدیــدهای بــه نــام تکدی
باشیم. وظیفۀ شهرداری فقط جمعآوری 
متکدیــان و تحویــل دادن آنهــا بــه نهــاد 

دیگری است«. 

کرمان در جلسه با وزیر کشور؛ هشدار رئیس اتاق 

کمبود برق به بحران امنیتی تبدیل می�شود 
گروه اقتصاد: رئیس اتاق کرمان با اشاره 
بــه موضوع ناتــرازی انــرژی و صدمهای که 
به بخشهای مختلف وارده شــده، گفت: 
که ریشــۀ ناترازی  گوییم  »بــه صراحــت می
در خــود دولــت اســت و نبایــد آدرس غلط 

بدهیم«.
سیدمهدی طبیبزاده در شــورای اداری 
کشــور  کــه بــا حضــور وزیــر  کرمــان  اســتان 
برگزار شد، افزود: »مدرنترین نیروگاههای 
کشــور در بخش خصوصی است اما دولت 
بــه دلیــل قیمتهــای دســتوری، انحصــار و 
خلــف وعــده در رفــع انحصــار برق، ســبب 
ورشکســتگی و عدم توســعۀ این نیروگاهها 
گر با همین روند پیش رویم  شده است و ا
کمبــود بــرق به مســئلهای امنیتــی تبدیل 

میشود«.
وی، صــدور بخشــنامهای برای تعطیلی 
صنعــت فــولاد و سیمــان به دلیــل ناترازی 
و  داد  قــرار  توجــه  مــورد  نیــز  را  انــرژی 
خاطرنشان کرد: »این موضوع باید بررسی 
شود؛ مگر میشود صنعت را تعطیل کرد؟«.
طبیبزاده همچنیــن در بخش دیگری 
از ســخنان خود گفت: »شــاخصها نشان 
میدهد که توسعۀ کرمان توسعهای پایدار 
نیســت. تمرکز ۸۵ درصد GDP اســتان در 
دو شهرســتان سیرجــان و رفســنجان، ۷۸ 
درصــد ارزش افــزودۀ صنعــت در ۱۰ بنــگاه 
و ۸۵ درصــد ارزش افــزودۀ صنعــت در دو 
رشتۀ صنعتی نشاندهندۀ نامتوازن بودن 
توسعۀ پایدار در کرمان است و این نیاز به 

حرکت جدی دارد«.
به گزارش روابط عمومی اتاق کرمان، وی 
همچنیــن با بیان اینکــه دولت باید کمک 

کند تا مصوبات شــورای گفتوگوی دولت 
و بخــش خصوصی ضامن اجرایی داشــته 
باشند، اظهار کرد: »این مصوبات از قوام و 
گر  پایداری در سطح کشور برخوردارند که ا
در مسیــر اجــرا قرار بگیرد ظرفیت زیادی را 

در اختیار دولت قرار میدهد«.
طبیبزاده ادامه داد: »بخش خصوصی 
بخــش  و  دولــت  گفتوگــوی  شــورای  در 
کارشناسی شدهترین نظرات را  خصوصی، 
ارائــه میدهد زیرا با کــف بازار و واحدهای 
بنابرایــن  اســت؛  ارتبــاط  در  اقتصــادی 
بایــد مصوبــات ایــن شــورا در مسیــر اجــرا 
قــرار بگیــرد«. وی بــا بیــان اینکــه شــورای 
گفتوگــو میتواند بهترین شــورایی باشــد 
کنــد،  کــه بــه توســعۀ پایــدار کشــور کمــک 
گفــت: »پیشــنهاد میشــود در هر اســتان 
یک جلســۀ این شــورا با حضور وزیر کشور 

برگزار شود«.
کرمــان در ادامــه بــه بیــان  رئیــس اتــاق 
مهمتریــن مســائل اســتان از منظــر بخش 
کــرد: »امروز  خصوصــی پرداخــت و اظهــار 
درک صحیــح از اصول حکمرانی و توســعۀ 
بــا فضــا،  و  اســتان وجــود دارد  پایــدار در 
مفاهمه، گفتمان و وفاقی که شکل گرفته، 
نویدبخش حرکت جدی در توسعه است«.
وی بــا اشــاره بــه اینکه تشــکیل شــورای 
راهبــردی توســعه در کرمــان میتواند این 
اســتان را بــه پایلوتــی بــرای توســعۀ پایــدار 
کشــور تبدیل کند، اضافه کرد: »حکمرانی 
اقتصــادی شــاهبیت اصلــی عــدم توســعۀ 

که باید اصلاح شود«. پایدار کشور است 
طبیــبزاده با اعلام آمادگــی اتاق کرمان 
و بخــش خصوصــی برای کمک بــه حرکت 

 ، استان در راستای رسیدن به توسعۀ پایدار
یــادآور شــد: »امیدواریــم از دســتاوردهای 
ســفر وزیــر کشــور بــه کرمــان پیــاده کــردن 
بــرای  اصــول حکمرانــی متناســب، تلاش 
توســعه  کــردن  متــوازن  و  پایــدار  توســعۀ 
نیــز  را  ارزی  تعهــد  موضــوع  وی  باشــد«. 
مطــرح کــرد و خطاب به وزیر کشــور گفت: 
»ایــن موضــوع از ســال ۱۳۹۷ آغــاز شــد و 
درخواســت داریم بررســی کنید منافع این 
تصمیــم بسیــار غلط برای کشــور چه بوده 
ایــن قانــون ســبب خــارج شــدن  اســت؟ 
بسیــاری از صادرکننــدگان بهنــام کشــور از 

مسیر صادرات شده است«.
رئیس اتاق کرمان قانون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز و همچنین اقدامات پلیس امنیت 
اقتصادی را از دیگر مشکلات صادرکنندگان 
برشــمرد و ادامه داد: »این موضوع باید با 
دقت بررســی و کارشناســی شــود تــا پلیس 
بــر  را  مضاعفــی  فشــار  اقتصــادی  امنیــت 
کجــای  دوش صادرکننــدگان قــرار ندهــد. 
دنیا سربازان اقتصادی صادرکنندگان یک 
کشــور را بــه عنــوان قاچاقچــی ارز تلقــی و 

کنند؟«. احضار می
وی به موضوع حضور اتباع در اســتان و 
مشکلاتی که از این بابت بر استان تحمیل 
میشــود مانند هزینههای درمانی، تلفات 
جادهای و مســائل امنیتی نیز اشاره کرد و 
افزود: »یک واقعیت وجود دارد و آن اینکه 
بعضی کارفرماها و مشــاغل بــه این نیروی 
که باید بهدور از احســاس و  کار نیاز دارند 
یا فشــارهای رســانه ای بــرای این موضوع 
تدبیــر کرد و ما هــم آمادهایم برای این امر 

پیشنهاد ارائه دهیم«.
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